
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-11, § 38 

 

 Tid: 11 december 2008 kl 14.00 – 14.35 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 18 december 2008 

  

 

Jan Tigerstöm Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m) §§1-17, §§19-39 

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §18 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar 

Jensen, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 38 

Framtidens kollektivtrafik i Stockholm – Mälarregionen, (FramKo). 

Anmälan av svar på remiss 

Dnr E2008-330-01659 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden godkänner anmälan. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 11 november 

2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och ledamoten Emilia Hagberg (mp) 

 ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

 

 

 

 

2) Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) föreslog följande: 

1. Förvaltningens förslag godkänns i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Det är av mycket stor vikt att alla kollektiva transporter i Mälardalen, fjärrtåg, 

regionaltåg, lokaltåg och buss fungerar på ett smidigt sätt tillsammans. Ska 

klimatförändringarna hejdas och miljömålen nås måste det kollektiva resandet ta 

andelar från resor med bil. Alla som reser i Mälardalen måste erbjudas hög 

turtäthet, snabba förflyttningar, smidiga byten och ett enkelt och billigt taxesystem.  

 

Möjligheten till kollektiva resor till och från Arlanda bör ses över och förbättras. 

Våra partier vill att regeringen säger upp nuvarande avtal för Arlanda- banan när 

tillfälle ges 2010. Vi föreslår att staten tar över Arlandabanan och att Banverket får 

ansvar för sträckan. Ett statligt övertagande av Arlandabanan skulle även medföra 

ökad spårkapacitet på stambanan mellan Stockholm och Uppsala. Även 

möjligheterna för trafik med pendeltåg och regionaltåg till Arlanda ökar.  

 

Möjligheterna till kollektiv båttrafik som komplement till den spårbundna bör 

utredas. Ett antal test turer bör snarast sättas i bruk på ett antal strategiska platser. 

Båtturerna bör sedan utvärderas och utökas vid behov. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 



  

Reservation 

Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


